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Zápisnica č. 4/2021 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 22.9.2021 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Vladimír Guoth 

Poslanci:                Alžbeta Baďová, Patrícia Huntošová, Emil Kohár, Ing. Milan Krakovský,  

                              Mgr. Tomáš Kubačka 

Kontrolórka obce:  PhDr. Desana Stromková 

Zapisovateľka:       Ivana Cibuľová 
 

Návrh programu:  

1.  Otvorenie zasadnutia  

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3.   Kontrola plnenia uznesení  

4.   Informácia hlavnej kontrolórky o prebiehajúcej kontrole zmluvných vzťahov obce 

5.   Úprava rozpočtu obce  

6.   Všeobecne záväzné nariadenie Obce Ivachnová č. 3/2021, ktorým sa ustanovujú   podrobnosti 
o organizovaní miestneho referenda 

7.   Všeobecne záväzné nariadenie obce Ivachnová č. 4/2021 o vyhradení miesta a ustanovení 
podmienok na umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obci 
Ivachnová 

8.   Prerokovanie žiadosti pána Jozefa Drozdíka ohľadom drobenia vlastných pozemkov. 

9.   Informácia o prebiehajúcich akciách v obci 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných, oboznámil s programom zasadnutia. 

Prebehlo hlasovanie za program : 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

 

K bodu 2/ 

Určenie overovateľov zápisnice – Alžbeta Baďová, Patrícia Huntošová 

Prebehlo hlasovanie : 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 
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Určenie zapisovateľa zápisnice – Ivana Cibuľová 

Prebehlo hlasovanie : 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T .Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

 

K bodu 3/ 

Kontrola uznesení 

Na zasadnutí OZ dňa 23.6.2021 dopodučilo OZ starostovi obci vypracovať statický posudok 

na most a projekt dopravného značenia. 

Starosta – oslovil Ing. Petra Slašťana a ten oznámil, že diagnostiku Mostného objektu medzi 

Ivachnovou a Liptovskou Teplou vykonajú v 39 - tom týždni.  

Ing. M. Krakovský – pripomenul, že most je vedený ako lávka pre peších a treba to dať do 

súladu. 

Starosta – treba to prerokovať s kompetentným človekom 

PhDr. D. Stromková – možno stačí len predefinovať na katastri 

E. Kohár – navrhol umiestnenie dopravnej značky na dodržanie vzdialenosti medzi autami 

Starosta – je to v riešení 

Mgr. T. Kubačka- navrhuje prehodnotiť všetky značky na moste, pretože niektoré sú metúce 

 

K bodu 4/ 

Informácia hlavnej kontrolórky o prebiehajúcej kontrole zmluvných vzťahov obce 

PhDr. D. Stromková – predmetom kontroly boli zmluvy  od roku 2016 -2021 

- uzatvorené zmluvy sú číslované priamo na zmluvách. Zmluvy sú riadne 
zverejňované na webovom sídle obce podľa čísla evidencie obce.  

- na niektorých zmluvách chýba pri podpise dátum jednej zo zmluvných strán, 
prípadne sú zmluvy zverejnené bez dátumov a podpisov obidvoch zmluvných strán. 

- na niektorých zmluvách je chybne uvedený subjekt Obecný úrad. 
- na niektorých zmluvách je chybne uvedené, že zmluva nadobúda platnosť 

a účinnosť dňom podpisu.  

- na všetkých zmluvách – ide o právny úkon - chýba preukázané vykonanie základnej 
finančnej kontroly potvrdené podpisom starostu obce a zodpovedného 
zamestnanca. 

- v prípade zmluvne prenajatého majetku obce postupovať efektívne a zohľadňovať 
pri nájme ročnú infláciu a meniť podľa nej výšku nájomného. Nemenná výška 
nájomného na neurčitú dobu je nehospodárnym nakladaním s majetkom obce. 

 

Zmluvy  na poskytovanie dotácií a finančných prostriedkov z rozpočtu obce budú predmetom 

samostatnej kontroly. Po ukončení kontroly podá kontrolórka obce správu s vykonanej 

kontroly. 
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K bodu 5/ 

Úprava rozpočtu obce 

 Pracovníčka obce I. Cibuľová prečítala Rozpočtové opatrenie č. 9/2021 starostu obce , ktorým 

sa v súlade s § 14 ods. 2 písm. b).a c), zákona 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v z.n.p. realizuje navýšenie rozpočtových prostriedkov v sume 4 502,66 € 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

 

Pracovníčka obce I. Cibuľová prečítala Rozpočtové opatrenie č. 10/2021 starostu obce , 

ktorým sa v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) zákona 583/2004 o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v z.n.p. realizuje presun rozpočtových prostriedkov  v príjmovej časti 

v sume 9 605,-€ a vo výdavkovej časti v sume 8 900,- €. 

Prebehlo hlasovanie : 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

 

K bodu 6/ 

Všeobecne záväzné nariadenie Obce Ivachnová č. 3/2021, ktorým sa ustanovujú   
podrobnosti o organizovaní miestneho referenda 
 

K návrhu VZN č. 3/2021 poslal dňa 16.9.2021 Mgr. T. Kubačka ako predkladateľ návrhu       

v rámci pripomienkovania upravený text VZN.  

 

Prebehlo hlasovanie : 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 

 

K bodu 7/ 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Ivachnová č. 4/2021 o vyhradení miesta 

a ustanovení podmienok na umiestňovanie volebných plagátov na verejných 

priestranstvách na území obci Ivachnová 

K návrhu VZN č. 4/2021 nebolo prijaté žiadne pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie: 

Za 5 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár, Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal, nik nebol proti. 
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K bodu 8/ 

Prerokovanie žiadosti pána Jozefa Drozdíka ohľadom drobenia vlastných pozemkov. 
 

Obec Ivachnová prijala dňa 12.8. 2021  žiadosť p. Jozefa Drozdíka o súhlas OZ s rozdelením 

vlastného pozemku parc. číslo 305/1 v extraviláne obce Ivachnová na tri parcely č. 305/1, 

305/6 a 305/7 podľa geometrického plánu č. 51211459-057/2021.  

Ak obec nemá územný plán, kataster vyžaduje na zápis geometrického plánu súhlas OZ 

s rozdelením pozemkov . 

Mgr. T. Kubačka- povedal, že obec sa dostáva do situácie, kedy nastáva čas, aby sa začal 

riešiť územný plán, ktorý by riešil komplexne celú obec, keďže trend výstavby je enormný. 

Ing. M. Krakovský- tiež je toho názoru, aby obec mala vlastný územný plán a chce aby 

obstaranie územného plánu bolo zahrnuté do rozpočtu obce. 

Starosta – územný plán obce môže aj nemusí byť dobrý. V obci sa stavia v rámci stavebného 

zákona. 

 

 Prebehlo hlasovanie  : 

Za 3 poslanci : A. Baďová, P. Huntošová, E. Kohár 

Proti 2 poslanci : Ing. M. Krakovský, Mgr. T. Kubačka 

Nik sa nezdržal 

 

K bodu 9/ 

Informácia o prebiehajúcich akciách v obci 

 
Starosta – informoval :  

- bola dokončená modernizácia verejného osvetlenia v obci 

- na hasičskej zbrojnici boli osadené okná, je zabetónovaný vchod, do konca októbra sa    

ovakuje a uzavrie, aby sa mohli robiť práce vo vnútri objektu 

- bola doložená dlažba na chodníku pred domom p. Kermašeka a p. Brčeka 

- asfaltovali sa výtlky 

- kosia sa verejné priestranstvá 

- vyváža sa odpad do Sv. Kríža 

Ing. M. Krakovský- upozornil na chýbajúci obrubník pri lávke pri Senkovcoch. 

P. Huntošová – opýtala sa na výsadbu, ktorú mal zrealizovať p. Varga 

Starosta – p. Varga bude realizovať výsadbu v mesiaci október 

P. Huntošová – informovala sa, či má obec ponuku na ozvučenie Domu smútku 

Starosta – máme ponuku na  vonkajšie ozvučenie vo výške 960,- € 
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K bodu 10/ 

Rôzne 

Starosta obce oznámil poslancom, že v školskej jedálni sa poskytujú obedy pre 6 dôchodcov.  

Ivana Cibuľová ako vedúca ŠJ informovala, že  kapacita ŠJ je 50 obedov. Do materskej školy 

je prijatých 43 detí . Zatiaľ do MŠ nechodia všetky deti, tak sme mohli prijať aj cudzích 

stravníkov ( dôchodcov). Dôchodcovia  budú môcť odoberať obedy do konca roka 2021. Od 

januára 2022 budú navštevovať MŠ všetky prijaté deti a z kapacitných dôvodov nebudeme 

môcť variť pre cudzích stravníkov. 

Starosta – zisťoval aké sú možnosti stravovania dôchodcov. Obedy môžu odoberať 

v reštaurácii Zuzana v Liptovskej Teplej. Je možnosť odoberať si obedy aj v reštaurácii Kúria 

v Ivachnovej, ale muselo by byť aspoň 10 stravníkov. 

P. Huntošová-  treba dôchodcov informovať aké sú možnosti odoberania stravy  

Mgr. T. Kubačka – opýtal sa ako obec získava informácie o vyhlásených výzvach na získanie 

dotácií z fondov. 

Starosta- o vyhlásených výzvach sú obce informované prostredníctvom mailovej pošty (napr. 

z kancelárie ZMOS). Mali sme podaný projekt na Materskú školu, ale prišlo nám oznámenie 

o neschválení. V súčasnosti je vyhlásená výzva na budovanie kanalizácie, ale Ivachnová nie 

je v zozname obcí, ktorá sa môžu zapojiť do danej výzvy. 

Mgr. T. Kubačka – informoval sa či má obec spracované nejaké projekty 

Starosta – obec dala vypracovať projekt na dobudovanie kanalizácie projektantovi p. Salvovi, 

ale ešte ho nespracoval 

Mgr. T. Kubačka – pripomenul, že bolo prijaté uznesenie doporučenie starostovi dať 

vypracovať cenové ponuky na vypracovanie projektu dopravného značenia a pasportizácie 

ciest celej obce Ivachnová 

Starosta- daný projekt nadal vypracovať, lebo projekt s realizáciou dopravného značenia by 

stál 10 000,- € 

Mgr. T. Kubačka – je za realizáciu aspoň troch retardérov 

Starosta- treba spracovať plán osadenia retardérov dopravným inžinierom a kúpiť značky 

P. Huntošová- zdôraznila, že prvoradá je bezpečnosť 

Starosta-  telefonicky si dohodol stretnutie s dopravným inžinierom 

Mgr. T. Kubačka- pripomenul nevyriešenú žiadosť p. R. Horvátha, ktorý písal na obecný úrad 

sťažnosť ohľadom mláky pred jeho domom 

Starosta -urobí nápravu aby vsakovala voda 

Ing. M. Krakovský- upozornil na veľkú mláku pri p. Jarottovi 

P. Huntošová-  opýtala sa na názor na facebookový profil obce a pýtala sa na činnosť 

stolnotenisového klubu 

Ing. M. Krakovský- povedal, že súťaž beží od januára a dal k dispozícii internetové stránky, 

kde sú zverejnené výsledky súťaže 
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P. Huntošová- bola by rada, keby sa zorganizovalo stretnutie dôchodcov pri príležitosti 

mesiace úcty k starším ( ak to bude možné podľa pandemickej situácie) 

 

K bodu 11/ 

Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

Zapísala: Ivana Cibuľová                            

 

                                                                                                           Vladimír Guoth 

                                                                                                            starosta obce 

 

 

 

Overovatelia:  Alžbeta Baďová 

                       Patrícia Huntošová 
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